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Ismét fantasztikus munkát végzett csapat. Keller Petiéknek sikerült megszerezni az A6, 

Hoffer Zsoltiéknak az N2 bajnoki címét! 

Keller Péter – Bencze Szabolcs  

A szombati nap bizonyos szempontból a várakozásoktól könnyebb volt, hűvösebb időre, még fagyra is 

számítottunk. Ehhez képest jó időnk volt, de arra nem számítottunk, hogy az első nap három gyorsaságit 

tudunk csak teljesíteni. Ez nagyon fárasztó volt, annak ellenére, hogy nem is versenyeztünk. A második kör 

már mindenképpen jó volt, de nagyon visszafoggottan voltunk kénytelenek menni, nem volt fontos, hogy 

nagyon gyorsan menjünk. Rendkívül nehéz volt az utolsó gyorsasági, mert sötétben kellett mennünk 

lámpasor nélkül. Ebben nincs akkora tapasztalatunk, így nagy kihívás volt, de bevállaltam, nem 

panaszkodhatok. A második nap teljesen tökéletes volt, nem hibáztam. Az első szakaszt ködben teljesítettük. 

Tudtunk volna rajta nagyon gyorsan menni, de nem akartunk felesleges kockázatot vállalni, emiatt próbáltuk 

magunkat visszafogni. A többi gyorsaságin az edzésen meghatározott terveket hajtottuk végre. A sors fintora 

volt, hogy végül a kategória második helyén, és abszoltótban a 26. helyen fejeztük be a versenyt. 

Szerencsénk volt, mert ez nem kimondottan rajtunk múlott, az ellenfeleinknek voltak problémái. 

Lényegében túlteljesítettük a tervet a második hellyel, mert a negyedik is elegendő lett volna a bajnoki cím 

megszerzéséhez.  

 

Hoffer Zsolti – Vas Borosi Ádám  

A szombati nap eléggé megviselt, hiszen az első kört etapban kellett teljesítenünk, az itinerünket 

leellenőriztük, de élményt nem okozott a versenynek ezen szakasza. Az utolsó három szakasz egyre romló 

időjárási viszonyok között, sötétedés közben, illetve sötétben zajlott, saját magunk kisebb nagyobb hibáival, 

ami azt eredményezte, hogy a nap végére csak a kategória ötödik helyét sikerült megszereznünk, ami azért 

az év végi eredmények szempontjából nekünk nem volt rossz. A vasárnap már valamivel jobban sikerült. 

Mindenképpen a biztos célba érést tartottuk szem előtt. Önmagunkhoz képest is lassan mentünk. Végül az 

utolsó szakaszról is úgy sikerült legurulnunk, hogy az autó, sérülés mentes volt, így sikerült a tervet 

teljesítenünk. Nagyon boldogok vagyunk, mert annak ellenére, hogy ez volt az első évünk itt a Rallye OB-ban, 

sikerült megszereznünk a Swift Kupa és az N2 kategória bajnoki címét. 

 

Sós-Nacsa Gábor – Fedor Tamás 

A szombati első kör nagyon elnyomott minket. Véleményem szerint az orfűi szakaszt talán meg lehetett 

volna tartani, a harmadik szakaszt viszont teljesen indokolatlannak tartom, hogy etapban kellett 

teljesítenünk. Ez egy picit elszomorított minket és egy kicsit el is ment a kedvünk a versenytől. Az utolsó két 

gyorsaságin éreztük újból azt, hogy azzal foglalkuozunk amivel kell. Az esti gyorsasági nagyon jól sikerült, 

nagyon jó itinert írtunk hozzá. A második napon, meglepett minket, hogy a ködben egy kategória első időt 

tudtunk menni, hiszen  volt kalalndunk is ezen a szakaszon. A másik nagy kedvencünk a nyárásvölgyi szakasz 

volt. Úgy gondolom, hogy egész nap sikerült biztonságosan és gyorsan mennünk. Nagyon élveztük, így 

feledtetni tudta a szombati kellemetlenségeket. Összességében jó hétvégét zártunk, a kategória 3. helyét és 

a Swift Kupa első helyét sikerült megszereznünk. 

 

Kiss Márton – Berger Richárd 

Szombaton az első három etapnak köszönhetően eléggé szétestünk. A nap második fele már nagyon 

tetszetős volt. Az esti lámpasoros, csúszkálós fekedi szakasz eredmények szempontjából sokat jelentett 

nekünk. A nap végét ott zártuk ahová terveztük magunkat. A második nap első három gyorsaságiját is 

nagyon élveztük, mert ment az adok-kapok a Hoffer Zsoltiékkal, egészen addig amíg a nyárásvölgyi szakaszon 

az úúgynevezett „Turi-kanyar”-ba túl gyorsan érkeztünk és beestünk az erdőbe. Ezúton is szeretnénk 

köszönetet mondani a nézőknek, hogy visszaraktak az útra. Én nem gondoltam, hogy onnan ki lehet jönni. 

Ezután valahogy leevickéltünk a szervízbe, ahol a fiúk fantasztikus munkával ismét használhatóvá tették az 

autót és be tudtuk fejezni a versenyt. Sajnos így nem úgy fejeztük be az évet, ahogy szerettük volna, az év 

végi értékelésben az N2-ben és a Swift kupában is visszaestünk egy helyet. Ennek ellenére én azt gondolom, 

hogy ezt az évet - amit tanulásra szántunk - nagyon jól tudtuk kihasználni, sokat tanultunk. Remélhetőleg 

jövőre - miután a pályaismeretünk már megvan - komolyabb ellenfelek leszünk a kategóriában és a Swift 

kupában is egyaránt. 
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